
Protokoll från styrelsemöte i Ackjan - Pulkans samfällighet måndag den 28 augusti 2023  

 

Närvarande: Mathias Ogenblad, Anders Strömberg, Mattias Mattsson, Sara Wilhelmsson, Magnus 

Bygdemark, Rolf Eliasson, Doris Kesek och Anderz Andersson.  

 

Ej närvarande: Sara Brandt och Erik Brandén.  

 

§ 1. Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

§ 2. Dagordningen fastställs. 

 

§ 3. Till justerare väljs Anders Strömberg. 

 

§ 4. Föregående mötesprotokoll. 

Sekreteraren går igenom protokollet från det senaste styrelsemötet. 

 

§ 5. Rapporter 

A / Mattias rapporterar om ekonomin. Den går enligt plan.  

B / Sara rapporterar om sektion 1. Arbete pågår fortfarande på Ackjan med att färdigställa utemiljön 

på den stora gräsytan. Det ska hållas en arbetsdag senare i höst.  

Mattias rapporterar om sektion 3. Han berättar att sektionen ska gå igenom de offerter som de har fått 

för eldragning i garagen.  

Magnus rapporterar om sektion 4. Det har klottrats på garagen. Det ska saneras och Mathias ska 

beställa sanering från Riksbyggen. Magnus ska stämma av behovet under hösten av elbilsladdning i 

garagen med de boende.  

Det finns inget att rapportera om sektionerna 2 och 5.  

C/ Mathias och Mattias rapporterar om individuell mätning. Den indivduella mätningen har inte 

påbörjats eftersom mätvärden inte förs över till Riksbyggen som det var tänkt. Bollen ligger hos 

Riksbyggen att åtgärda problemet och samfälligheten genom Karl har en dialog med Jennifer på 

Riksbyggen .   

 

§ 6. Ev. frågor om branden. Rivningslov har beviljats för tre av de fyra fastigheterna i den drabbade 

huslängan. Rivning kan eventuellt påbörjas till vintern. Mathias har beställt försäkringsvillkor som 

han ska ge till Anders Tellné efter att han har begärt att få ta del av villkoren.  

 

§ 7. Övriga frågor. Mathias berättar att Umeå energi har tagit kontakt med honom och uppgett att den 

tidigare bredbandslösningen kommer att upphöra för att ersättas av en nytt erbjudande. Det nya 

innefattar både fiber och dessutom surf. Erbjudandet förutsätter dock att de individuella avtalen sägs 

upp av fastighetsägarna. Förslaget måste analyseras innan styrelsen går vidare med förslaget.     



Magnus berättar att han har fått frågor under sommaren på mail om soptömning på Berghemsvägen 

samt kostnader för sektionerna på sektioner 4 och 5. Frågorna stäms av och Magnus åtar sig att 

besvara frågorna.  

 

§ 8. Mathias tackar och avslutar mötet.  

 

Vid protokollet  

 

Magnus Bygdemark 

 

Justering: Anders Strömberg och Mathias Ogenblad 


